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Møteinnkalling     

Emne Styremøte   

Dato: 10 februar Tid: 18:30  

Til Trond, Aina, Roger, Tom, 
Sondre, Vibeke, Jeanette, 
Fredrik  

Fra:  Marielle  

Kopi    

Sted Klubbhuset, Hortemo    

Referat:     

Til stede: Roger, Jeanette, Fredrik, Trond, Tommen, Marielle 

Ikke til stede: Vibeke, Sondre, Aina 

Referent: Marielle 

 
Fast post:  
 

Sak Ansvar 

Fast post: Styrets leder 

- Godkjenne referat fra forrige møte: Godkjent 
- Info fra møter:  

Kommunen har sendt avtale om reklame på skilt, 11 000 kr pr 
bane. Hovedstyre sjekker med kommunen.  
 
  

Marielle 

Marked:  

Få inn fakturering av skilter i årshjulet 
Vipps: bruke kiosk-vipps, lag nytt navn på den andre.  

Trond/Tom 

Sportslig:  

Utlån av spillere til andre lag: Vi ønsker ikke at spillere skal delta på 
andre sine cuper med høy egenandel. Da må klubben som spør dekke 
egenandel/deler av egenandel. Spillere skal ikke trenge å betale mer 
enn 2500kr.  
Hvilke spillere som skal sendes bestemmes av trener og sportslig leder i 
Greipstad.  
 
Greipstad 2009 slår seg sammen med Vigør 

Tom 

 
 
Agenda:  
 

Saksnummer Sak Ansvar 

 Årsmøtepapirer Marielle 

Referat:  Årsberetning: OK, rett skrivefeil.  
Valg: Vi har nye 3 på valg, 1 går ut. 3 som er i styret nå er på valg, ønsker å sitte ett 
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år til.  
Budsjett: Roger går igjennom budsjett 2025 og regnskap 2024. Ok. 
Treningsavgift: ønsker ikke å øke, vi holder samme sats som 2024.  
Sportplanen: Styret kommer med innspill til endringer. ok 

 Innkommen søknad: J2009 og 2010/2011 Marielle 

Referat: 2009: søker som 20 000 til Barcelona. Innvilget begrunnet de ikke skal til 
AAC. Det er også ett lag som har generelt lave kostnader.  
2010/2011: søker om 15 000 til Norway cup. Innvilger 10 000, da dette er 
vedtaket vi har på cup nr 2.  

 Innkommen søknad: J2015-2014-2013: Genser Marielle 

Referat: Vi er enige i at felles genser på jentelagene er ett godt initiativ og tiltak for å 
skape lagfølelse. Styret ønsker å støtte lagene med 200kr pr spiller pr 
genser.  
Vi skal bruke Intersport.  

 Bruk av hallen for ikke-medlemmer av GIL  

Referat: Treninger til lag: Spillere fra andre klubber skal ikke delta på treninger i 
hallen, så sant det ikke er skriftlig avtalt med klubben de tilhører. Dette skal 
avtales mellom sportslig ledelse i klubbene.  
I helgene: det SKAL bookes via nettside! I bookingen må det komme frem 
hva det bookes til. Kun klubbens medlemmer kan booke. Hallen er for 
klubbens medlemmer i vår tid som vi disponerer hall, både ukedager og 
helger.  
 

   

Referat:  

 Eventuelt  

Referat: Vi må snart ha ett Puma-cup møte 

   

 Neste styremøte : 27 februar  

 


